



# 6天4晚 印度金三角

## HIGHLIGHT TOUR CODE: 6DEL

- ◆ 5星级酒店 ◆ 世界七大奇观之一 ~ 泰姬陵 ◆ 体验骑大象上山
- ◆ 穿印度传统服装示范 ◆ 体验海娜粉彩绘

### 第一天 吉隆坡 ✈ 新德里 (机上用餐)

- \* 乘搭国际航班飞往印度新德里。
- \* 送往酒店休息。

### 第二天 新德里 - 斋浦尔 (5小时) (早/午/晚餐)

- \* 在酒店享用早餐后，启程前往斋浦尔。
- \* 午餐后，前往参观**大君城市宫殿** - 是前统治家族的主要居住地和以其令人惊叹的建筑。它的里面也包括了博物馆，庭院和花。
- \* 简塔·曼塔天文台和天文观测台 - 由斋浦尔的大君建的在1726年，它也是泽井斋幸格建的其中一个天文奇观，即使到了今天还是准确的预测。您也将有机会徜徉在当地市场。

### 第三天 斋浦尔 (早/午/晚餐)

- \* 早餐后，启程前往斋浦尔的行程。
- \* 之后前往**琥珀堡** - 琥珀堡位于琥珀山的顶部。
- \* 让你体验**骑大象上山**回程乘搭**吉普车**。
- \* 我们将在**湖宫**和**风宫**让你们照相作留念。
- \* 参观**风之宫殿** - 一栋粉红色的特色建筑拥有很多扇小窗口是为了让妃嫔们观看下面的街道，而不被外面的人看见。

### 第四天 斋浦尔 - 阿格拉 (5小时) (早/午/晚餐)

- \* 早餐后，前往阿格拉 - 泰姬陵的城市。
- \* 午餐后，参观世界著名的古迹 - **泰姬陵** (每逢星期五关闭) 它是世界七大奇迹之一，适应度知名度最高的古迹之一。它是莫卧儿王第5代皇帝沙贾汉，为了纪念他的第三任妻子已故皇后穆塔兹·玛哈尔而兴建的陵墓。
- \* 之后，参观**阿格拉堡历史馆** (红堡) - 建于在亚穆纳河岸，是坐落在市中心的。堡内拥有各种风格的建筑，为了展示对皇帝莫卧儿的爱，建设了美丽的纪念碑。

### 第五天 阿格拉 - 新德里 ✈ 吉隆坡 (早/午/晚餐)

- \* 早餐后，阿格拉驱车返回德里(5小时)。
- \* 下午进行半天城市观光在新德里。
- \* **印度门** - 战争纪念馆和车游途径**国会大厦**，**总统府**，**秘书处大楼**。
- \* 参观**圣雄甘地墓** - 圣雄甘地的尘世之旅走到了尽头在30.1.1948。
- \* 参观世界最大的印度庙，**阿克萨达姆神庙**。(每逢星期一关闭)
- \* 然后转返机场，乘搭国际航班飞回吉隆坡。

### 第六天 吉隆坡 (早餐)

- \* 抵达回到美丽的家园。

\*\*行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准，酒店如有异动/遇房满将以同等级替代。当您订购本公司旅游配套时，将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条规\*\*

团费：  
机场税：  
旅游保险：  
小费：  
总额：

出发日期：  
飞行航班：

**CALL US (03) 2148 3880**

**壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.**  
Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL  
Email : sales@edenvacation.com  
Website : www.edenvacation.com

# 6D4N INDIA GOLDEN TRIANGLE



## HIGHLIGHT TOUR CODE: 6DEL

- ◆ 5 Star Hotel ◆ Admission to One of the 7th world of the world - Taj Mahal
- ◆ Experienced Elephant Ride at Amber Fort in Jaipur
- ◆ Indian traditional dress demonstration at Bharatpur Indian ◆ Heena activity arrangements

**DAY 1 Kuala Lumpur ✈ New Delhi (MOB)**  
\* Depart by flight to the capital city of India - Delhi and transferred to hotel by air-conditioned vehicle.

**DAY 2 Delhi - Jaipur (5HRS) (B/L/D)**  
\* Breakfast at hotel, morning drive to Jaipur.  
\* After lunch, visit **Maharaja City Palace** - was the principle residence of the former ruling family and is known for its stunning architecture. It also includes museum, courtyards, and gardens.  
\* **Jantar Mantar or Astronomical Observatory** - made by the Maharaja of Jaipur, built in 1726 and is one of the five such astronomical wonders built by Sawai Jai Singh and makes accurate predictions even to this day. You will also have the opportunity to wander about the local markets.

**DAY 3 Jaipur (B/L/D)**  
\* After breakfast, proceed to tour the majestic **Amber Fort** situated on top of the **Amber Hill**.  
\* **Amber Fort** - Maharaja Mansingh, Mughal Emperor Akbar's most successful General, started the construction of Amber Fort in the 17th century.  
\* **Experience a ride on an elephant** to hill and back by jeep.  
\* Later photo stop at the **Lake Palace & Palace of Winds**.  
\* Out view of **Hawa Mahal (Palaces of the Wind)** - a beautiful pink colour building having many small windows from where the Royal Ladies watched the annual procession of kingdom.  
\* **Birla Temple** - Jaipur is a Hindu temple located in Jaipur, India and is part of one of the several Birla mandirs located all around the country.

**DAY 4 Jaipur - Agra (5HRS) (B/L/D)**  
\* After breakfast, proceed to Agra, The city of **Taj Mahal**.  
\* Afternoon visit world famous monument of love - Taj Mahal (Friday Closed). One of the seven wonders is build in the year of 1630 by **Mughul Emperor Shah Jehan** for the memorial of **Queen Mumtaz Mahal**.  
\* Visit the historic **Agra Fort** known as "**Red Fort**" - built at the bank of **Yamuna river**, is situated in the center of the town. Various styles of the architecture are evident within the fort & demonstrate the love of Mughal Emperors towards building beautiful monuments.

**DAY 5 Agra ~ Delhi ✈ Kuala Lumpur (B/L/D)**  
\* After breakfast drive back to Delhi (5HRS).  
\* Afternoon proceed for half day city tour of New Delhi.  
\* **India Gate** - War Memorial and drive pass **Parliament House, President's Palace, Secretariat buildings**.  
\* Visit to **Raj Ghat** - Mahatma Gandhi's earthly journey came to an end on January 30, 1948.  
\* Visit the biggest Hindu Temple of the World, Akshardham. (Monday Closed)  
\* Then transfer to airport & board in home flight with sweet memories.

**DAY 6 Kuala Lumpur**  
\* Home sweet home.

\*\* The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary.\*\*

Tour Fare :  
Airport Taxes :  
Travel Insurance :  
Tipping :  
Total :

Departure Date :  
Flight Details :

**CALL US (03) 2148 3880**

壹等旅游 Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.  
Address : No. 290, 1st Floor, Jalan Pudu, 55100 KL  
Email : sales@edenvacation.com  
Website : www.edenvacation.com